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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Alenka Verbanac (IDS-ISU) je na 12. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 13. srpnja 2022. godine postavila vijećničko 
pitanje: 
„Drugo pitanje je za Gradonačelnika. Pohvalit ću radove koji su jako brzo izvedeni na sanaciji, 
rekla bi na novoj prometnici koja sada ide od područja Gondolići do Prtloga. Dobili smo jednu 
stvarno znatno sigurniju prometnicu za sve goste posjetitelje i za sve nas koji dole živimo tako 
da nam je to izrazito drago. Još jednom pohvaljujem izvođača radova koji je to dosta brzo 
napravio, taman pred špicu sezone. Ono što se sada vjerojatno nameće kao problematika je 
brzina koju će biti na određenim dionicama ceste. Zanima me da li je, pogotovo u dijelu 
Gondolića, planirana, obzirom da su tamo odmah kuće, kakva signalizacija odnosno kakvi 
usporivači prometa jer još uvijek nedostaje i horizontalna i vertikalna signalizacija,. Čisto da 
sigurnost prometa bude još značajnija zanima me da li je to uključeno u  projektu i kada 
možemo očekivati realizaciju istog.   

 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik Grada Labina: 
„Zahvaljujem na pitanju te ujedno koristim priliku da se zahvalim Županijskoj upravi za ceste 
na investiciji održavanja prometnice prema Prtlogu. Znamo da smo puno puta pričali o 
cestama. Znamo da nam je to rak rana. Ne bježimo od problema nego ih treba rješavati. Ove 
godine smo završili rješavanje Istarske ulice. Sada smo riješili cestu za Prtlog. Radimo na cesti 
za Kapelicu i sada će biti jedan mali prekid pa nastavljamo na jesen. Vjerujem da u devetom 
mjesecu kreću Hrvatske ceste sa rekonstrukcijom kompletne Pulske ulice tako da sve ono što 
sam govorio i obećao se ostvaruje. Što se tiče samih radova, sinoć sam obišao i radove na 
prometnici županijskoj prema Prtlogu, a i radove na nerazvrstanoj cesti od strane nas prema 
Tošu. Sve je to po malo privedeno kraju. Još je malo potrebno popraviti bankine. Jučer je 
označena i horizontalna signalizacija što se tiče crte. Još ima tu par detalja no radovi su u 
najvećem dijelu privedeni kraju i mislim da je to daleko najbitnije od svega da je vrlo brzo 
napravljeno. S druge strane, što se tiče problema, evidentno postoji. Svaku prometnicu koju 
obnovimo, u principu drugi dan imamo zahtjev građanina da se postave usporivači prometa 
što apsolutno razumijem međutim moramo znati da nije to samo tehnički montaža nego se radi 
najprije elaborat na koji mora, ukoliko su zadovoljeni uvjeti, dati suglasnost MUP, Županija i 
sve kako ide ovisno o težini ceste. Nakon toga je stavljanje u proračun i sama fizička montaža 
usporivača prometa. Tako da, korak po korak.. Mislim da će na kraju sve to biti kako treba ali 
to moramo napraviti u suradnji sa svim nadležnim institucijama i zadovoljiti uvjete koji nam 
budu postavljeni.“ 
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